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INTERPELACJA 
w sprawie sygnalizacji świetlnej Dąbrowskiego Podhalańska 

 
Podczas mobilnego dyżuru, przeprowadzonego wspólnie z Przewodniczącym Rady 
Osiedla Chojny Dąbrowa Witoldem Michalakiem, mieszkańcy zwrócili się z prośbą o 
interwencję w sprawie montażu sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych na ulicy 
Dąbrowskiego przy Podhalańskiej.  
Problem związany z tym przejściem mieszkańcy sygnalizują już od dłuższego czasu, 
aktualnie jest tam bardzo wzmożony ruch a po zakończonym remoncie wiaduktów 
raczej się nie zmniejszy. Przejście jest bardzo często uczęszczane przez okolicznych 
mieszkańców udających się na przystanek MPK oraz uczniów pobliskich szkół. 
Bezpieczeństwo ponad wszystko, nie czekajmy na jakiś dramatyczny wypadek. Wnoszę 
o zabezpieczenie środków na przygotowanie dokumentacji a w dalszym etapie montaż 
sygnalizacji.  
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